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                                                                                                         RRROOOMMMÂÂÂNNNIIIAAA   

                                       CCCOOONNNSSSIIILLLIIIUUULLL   JJJUUUDDDEEEȚȚȚEEEAAANNN   CCCOOONNNSSSTTTAAANNNȚȚȚAAA 
  

 

Nr. 31070/19.11.2020 

 

 

Proces Verbal 

Încheiat astăzi 12.11.2020, la ședința ordinară 

 a Consiliului Județean Constanța 

 

Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului 

Județean Constanța nr.410/06.11.2020, astăzi 12.11.2020, ora 13.00, în conformitate 

cu art.196 al. (1) lit.b din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind 

Codul administrativ.  

La ședinţă participă: Domnul Lupu Mihai - Președinte al Consiliului Județean 

Constanța, doamna Belu Mariana - Secretarul General al Județului Constanța, 

consilieri judeţeni.  

 Este prezent și ÎPS Arhiepiscopul Tomisului Teodosie.  

X 

Ordinea de zi:  

1. Depunerea jurământului de către trei consilieri județeni. 

2. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Județean Constanța mandatul 2020 – 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de numărare și validare a 

voturilor exprimate de consilierii județeni în cadrul procedurii votului secret, 

mandat 2020 – 2024. 

4. Alegerea vicepreședinților Consiliului Județean Constanța. 
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5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli şi a  

Listei de investiţii pe anul 2020, pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie 

Constanța. 

Inițiator: Preşedinte al Consiliului Județean Constanța, domnul Lupu Mihai 

6. Prezentarea proiectului de hotărâre privind punerea în aplicare a prevederilor 

Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.70/2020 în domeniul transportului 

public județean de persoane, prin curse regulate, în Județul Constanța,                     

în vederea asigurării procedurii de transparență decizională conform Legii 

nr.52/2003 privind transparența decizională în administrația publică,               

republicată, al cărui inițiator este Preşedintele Consiliului Județean Constanța, 

domnul Lupu Mihai. 

x 
În deschiderea ședinței a luat cuvântul ÎPS Arhiepiscopul Tomisului Teodosie.  
ÎPS Arhiepiscopul Tomisului Teodosie : Bună ziua. Dacă aveți buna dispoziție               

să ne rugăm împreună, vom începe rugăciunea care se face la orice început                        

de activitate, cu atât mai mult aici la Consiliul Județean Constanța, instituția                   

care coordonează toate localitățile județului ca să fie armonie, comuniune și Lumina 

lui Hristos în toate! 

«În continuare se desfășoară o slujbă religioasă.»  

ÎPS Arhiepiscopul Tomisului Teodosie : Stimate domnule Președinte al Consiliului 

Județean Constanța, aceasta a fost rugăciunea de început pentru misiunea pe care o 

veți desfășura dumneavoastră cu toți colaboratorii dumneavoastră.  

       Fără Dumnezeu orice început nu are temelie. Am pus temelia acestui început și 

sperăm să culegem roade frumoase după această lucrare. În fiecare an ne întâlneam, 

cel puțin în taină, de Sfinții Arhangheli Mihai și Gavriil. V-am cunoscut din primul an 

și întotdeauna mi-ați rămas la suflet ca un om credincios.  
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       Si cel mai mult m-am bucurat când ați salvat formația muzicală constanțeană care 

însemnează ceva pentru tradiția noastră. Să vă ajute Dumnezeu! dacă v- a ales, pentru 

că orice alegere nu este fără Dumnezeu.  

       Dacă v-a ales, Dumnezeu vă va ajuta! Și pe cei aleși aici îi va ajuta Dumnezeu! 

Să porniți cu credință, cu dragoste de semenii dumneavoastră și, din când în când, 

când va fi nevoie voi veni să mai fac câte o rugăciune aici pentru că aici este centrul 

de unde pornesc comenzile cele hotărâtoare pentru acest județ.  

      Vă felicit pe dumneavoastră, pe toți colaboratorii dumneavoastră și vă dorim              

ca inspirați și întotdeauna în spirit de dragoste față de semeni, față de valorile 

județului acestuia.  

      Pentru că avem cel mai frumos județ și aceasta se va vedea când va fi pusă în 

lumină Academia Tomitană, unică în țara noastră și cu o valoare inestimabilă,                      

și vă mulțumim că ne-ați ajutat înainte de a fi vorba de alegeri.  

       Ne-ați ajutat să  puneți umărul să avem această zestre inestimabilă care credem  

că va fi cunoscută pe toate meridianele globului.  

      Mult succes, bucurie și ca să fie bucurie deplină și succes, vă rog să îmi permiteți 

să vă ofer această icoană cu Sfinții Arhangheli Mihail și Gavriil, pentru că Sfântul 

Mihail este ocrotitorul dumneavoastră, Sfântul Mihail este păzitorul legii lui 

Dumnezeu, inclusiv a legilor noastre, că toate vin de la Dumnezeu, iar Sfântul Gavriil 

este cel care aduce veștile cele bune.  

     Să conduceți după legea lui Dumnezeu  prin Sfântul Arhanghel Mihail și prin 

Sfântul Arhanghel Gavriil să ne dați veștile cele bune pentru tot județul, pentru 

biserică, pentru școală, pentru toate instituțiile. La mulți ani și succes! 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos pentru binecuvântare. Doamne ajută! Să ne ajute 

Dumnezeu să facem lucruri bune pentru că de aceea ne-au ales oamenii.  

       Stimați colegi, vom intra în plenul acestei ședințe. Cu permisiunea 

dumneavoastră am să-l conduc pe Înalt Prea Sfinția sa Teodosie căruia îi mulțumesc 

pentru efortul făcut de a fi alături de noi.  
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      Înalt Prea Sfinția voastră, cu mare drag vă așteptăm aici pentru că nevoia de 

spiritualitate este atât de mare. 

Dna. Belu Mariana: Bună ziua. Până se întoarce domnul președinte, pentru a nu 

pierde timpul, aș dori să fac prezența.  

       Sunt prezenți toți consilierii județeni, ședința este legal constituită. Domnul 

Geafer Dicer urmează să vină în scurt timp.  

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc frumos. Stimați colegi, am să vă supun spre aprobarea 

dumneavoastră ordinea de zi așa cum este prezentată în Dispoziția 410/06.11.2020,                      

de convocare a consiliului județean.  

          Înainte de acestea, am o rugăminte la dumneavoastră, staful tehnic!                             

Vă rog frumos să vă asigurați că îndeplinim toate condițiile de distanțare socială.               

Anunțăm presa că se transmite „în direct“ tot ceea ce facem noi aici, suntem 

transparenți.  

          Cei care sunt desemnați să se ocupe de  acest lucru, vă rog frumos să o faceți! 

Nu avem nimic de ascuns către presă, din contra, puteți să vizionați absolut                        

tot ceea ce se întâmplă aici. Numai că trebuie să îndeplinim anumite condiții legale, 

de distanțare fizică.  

          În conformitate cu dispozițiile art.178 alin.(1), art. 179 alin. (1) şi (2)                            

din Ordonanța  de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ,                  

cu modificările și completările ulterioare; 

 În temeiul art.196 alin. (1) lit.b din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului  

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,  

D I S P U N: 

 Art.1. Se convoacă Consiliul Județean Constanța în ședință ordinară pentru 

data de 12 noiembrie 2020, ora 13.00 în sala “Remus Opreanu” din cadrul Palatului 

Administrativ, Consiliul Județean Constanța, cu următorul proiect al Ordinii de zi:  

1. Depunerea jurământului de către cei trei consilieri județeni care din motive 

obiective nu au reușit să facă acest lucru la constituirea consiliului județean. 
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2. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Județean Constanța pentru mandatul 2020 – 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de numărare și validare                       

a voturilor exprimate de consilierii județeni în cadrul procedurii votului secret, 

mandat 2020 – 2024. 

4. Alegerea vicepreședinților Consiliului Județean Constanța. 

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de venituri și                        

cheltuieli şi a  Listei de investiţii pe anul 2020, pentru Spitalul Clinic                                      

de Pneumoftiziologie Constanța. 

         Pentru toate acestea, inițiator este Preşedintele Consiliului Județean Constanța, 

domnul Lupu Mihai.  

         Urmează ca în partea a doua, avem pe ordinea de zi prezentarea unui proiect                    

de hotărâre care este foarte important și solicitat, privind punerea în aplicare                      

a prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.70/2020 în domeniul 

transportului public județean de persoane, prin curse regulate, în Județul Constanța,  

în vederea asigurării procedurii de transparență decizională conform Legii                 

nr.52/2003 privind transparența decizională în administrația publică, republicată,                

al cărui inițiator este Preşedintele Consiliului Județean Constanța, domnul Lupu 

Mihai. 

        Proiectele de hotărâre vor fi puse la dispoziția consilierilor județeni, așa cum ați 

văzut că au fost puse, prin intermediul site-ului Consiliului Județean Constanța și ați 

putut lua la cunoștință. Nu cred că cineva nu a primit aceste proiecte de hotărâre. 

        De asemenea, la aceste proiectele de hotărâri menționate mai sus pot fi depuse 

amendamente. 

       Conform legii, toate aceste propuneri de proiecte de hotărâre au fost aduse              

la cunoștința locuitorilor județului Constanța prin mass media și prin afișare pe pagina 

de internet a județului Constanța.  

       Vă supun aprobării dumneavoastră ordinea de zi.  

- Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  
 

Dna. Belu Mariana: 36 de voturi pentru.  
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Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos. 

1. Depunerea jurământului de către cei trei consilieri județeni care din motive 

obiective nu au reușit să facă acest lucru la constituirea consiliului județean. 

        Primul punct pe ordinea de zi, care este foarte important pentru integritatea fizică             

a consiliului județean este depunerea jurământului de către consilierii județeni care    

nu au putut să își exercite acest drept, această obligație de a fi consilieri județeni.  

         Am să rog departamentul de legalitate să facă acest lucru împreună cu domnii 

consilieri județeni. Vă rog.   

Dna. Banciu Leila Mihaela: Doamna Scrieciu Antoanela Mihaela. 

Dna. Scrieciu Antoanela Mihaela : Bună ziua.  

         Subsemnata Scrieciu Mihaela Antoanela, consilier în cadrul Consiliului 

Județean Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din 

Ordonanța  de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ,                     

cu modificările și completările ulterioare, depun în fața Consiliului Județean 

Constanța următorul jurământ:  

      „Jur să respect Constituția și legile tării, și să fac cu bună credință tot ceea ce stă 

în puterile și în priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța.                   

Așa să îmi ajute Dumnezeu! “  

      «Aplauze din sală» 

Dna. Banciu Leila Mihaela: Domnul Filipescu Răzvan.  

Dl. Filipescu Răzvan : Bună ziua , dragi colegi.  

        Subsemnatul Filipescu Răzvan, consilier în cadrul Consiliului Județean 

Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din Ordonanța  

de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările          

și completările ulterioare, depun în fața Consiliului Județean Constanța următorul 

jurământ:  

      „Jur să respect Constituția și legile tării, și să fac cu bună credință tot ceea ce stă 

în puterile și în priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța.                   

Așa să îmi ajute Dumnezeu! “  

      «Aplauze din sală» 
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Dna. Banciu Leila Mihaela: Domnul Țuțuianu Marius Horia.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua tuturor. Bine v-am găsit! 

         Subsemnatul Țuțuianu Marius Horia, consilier în cadrul Consiliului Județean 

Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din Ordonanța  

de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările          

și completările ulterioare, depun în fața Consiliului Județean Constanța următorul 

jurământ:  

      „Jur să respect Constituția și legile tării, și să fac cu bună credință tot ceea ce stă 

în puterile și în priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța.                   

Așa să îmi ajute Dumnezeu! “ Doamne ajută! 

      «Aplauze din sală» 

Dl. Lupu Mihai: Stimați colegi, dați-mi voie să vă felicit pe toți pentru mandatul             

pe care vi l-au încredințat alegătorii dumneavoastră.  

     Suntem în formulă completă, cei care trebuie să ducem la îndeplinire proiectele 

asumate de noi în campanie, proiecte reale care sunt în interesul cetățenilor.  

    Vreau să vă asigur de la bun început pe toți, că lumea așteaptă de la noi să venim  

cu proiecte pe toate zonele, cele mai stringente, acute, și vorbim aici de sănătate,               

de educație, de infrastructură.  

     Orice proiect al dumneavoastră, care ne ajută, lăsând la o parte partizanatul politic, 

să știți că va fi pe ordinea de zi în ședințe, după ce va primi avizele de legalitate                

și oportunitate.  

     În mine aveți un susținător foarte clar. Am venit aici să facem administrație                

cu toții, am venit aici să sprijinim administrațiile publice locale, am venit aici                   

ca reprezentant al acestor oameni.   

     Ne obligă și ne responsabilizează acest vot. Suntem cu toții conștienți că nu trăim 

cele mai fericite clipe astăzi. De jur-împrejurul nostru,  ducem o viață restrictivă, 

activitatea economică în acest județ, practic este împiedicată de condițiile impuse               

de aceste stări de urgență și nu numai atât.   
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      Va trebui să fim conștienți cu toții, și vă cer acest lucru, să demonstrăm prin 

atitudinea noastră, că înțelegem cu adevărat acest moment greu prin care trece 

România și nu numai, toată lumea.  

     Prin atitudinea dumneavoastră, să știți că îi determinăm și pe cei care ne-au trimis 

aici să fie mai responsabili. Să ne gândim că cel mai important lucru în această viață 

este sănătatea omenilor, după care viața socială, viața economică.  

    Să ne gândim totdeauna la copiii noștri, pentru că ei sunt viitorul.  Să ne gândim                       

cu mare, cu mare îngrijire la bătrânii noștrii care sunt cei mai vulnerabili. Cifrele                

de astăzi spun clar că bătrânii noștrii sunt cei mai vulnerabili.  

     Așadar, clar! prin atitudinea noastră, prin mesajul nostru pe care îl dăm,                    

putem  să îi determinăm și pe ceilalți oameni, cei care ne-au trimis aici, să înțeleagă 

că aceste măsuri, deși nu sunt populare, deși nimănui nu îi place să i se impună, sunt 

necesare.  

     Împreună cu dumneavoastră trebuie să găsim soluțiile la aceste probleme.                

Vorbim aici de spital, vorbim aici de școli, vorbim aici de zonele cele mai populate 

care  au cea mai mare expunere la acest virus.  

     Nu este ușor, avem printre noi colegi care au trăit acest moment și, slavă 

Domnului! că sunt lângă noi, aici. Dumnezeu  v-a ocrotit și ne bucurăm că sunteți 

aici.  

     Toți putem fi expuși, toți putem, ferească Dumnezeu! să trăim aceste clipe.                

Unii dintre noi, Dumnezeu să îi odihnească!, și-au sacrificat viața și avem aici o 

personalitate, eu așa îi spun unui om care s-a ocupat de zona aceasta, de securitate 

cum îmi place să îi spun, de ISU „Dobrogea“, căruia aș dori  și vă rog în numele 

dumneavoastră să îi păstrăm un moment de reculegere, dacă sunteți de acord.   

     « Se păstrează un moment de reculegere»  

     Mulțumesc frumos.  

     În primul rând, dumneavoastră veți stabili prioritățile acestui județ. Împreună                 

cu dumneavoastră vom stabili proiectele de hotărâre care înseamnă aceste priorități. 

Vorbim aici de sănătate, vorbim aici de educație, vorbim aici de infrastructură,                  

de dezvoltare economică, punerea în valoare a tot ceea ce avem noi în acest județ.  
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     Dar pentru aceasta, stimați colegi, după ce suntem în formulă completă, dați-mi 

voie să trecem la punctul nr. 2 al ordinii de zi.  

2. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate ale Consiliului 

Județean Constanța, mandatul 2020 – 2024. 

      Împreună cu dumneavoastră, conform procedurii, rog pe liderii dumneavoastră              

de grup să nominalizați persoanele pentru comisiile de specialitate.   

        Domnule Donțu, vă rog frumos.  

Dl. Donțu Gheorghe : Aș putea să citesc o listă sau aș putea, ca să nu mai pierdem 

timpul,  să vă pun la dispoziție o listă pentru a fi redactată.  

Dl. Lupu Mihai : Bun, citiți-o! Dar știți cum? Conform procedurii. Nominalizările 

trebuiesc citite în acest plen. Este foarte important.  

       Rog pe domnul Stelian Gima, dacă este aici. Vă rog frumos, pentru că sunt niște 

opțiuni și trebuiesc făcute. Până se pregătește domnul Donțu.  

       Să le luăm în ordine. Doamna Secretar General le enunță, iar dumneavoastră 

completați cu propunerile. 

Dl. Donțu Gheorghe: Propunerile grupului P.S.D. - A.L.D.E. - P.N.Ț.-cd. Pentru 

comisiile de specialitate.  

Dna. Belu Mariana: Vom citi și titlul comisiei pentru a ști despre ce este vorba.  

Dl. Lupu Mihai : Doamna Secretar citește titlul comisiei, iar dumneavoastră 

propuneți.  

Dna. Belu Mariana: Comisia de specialitate nr. 1 pentru Relația cu Societatea Civilă 

și O.N.G.-uri.  

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe doamna Marilena Dragnea, domnul Ciobănel 

Marius Costel și domnul Donțu Gheorghe.  

Dna. Belu Mariana: Comisia de specialitate nr. 2 de Buget - Finanțe. 

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem  pe domnul Țuțuianu Marius Horia.  

Dna. Belu Mariana: Comisia de specialitate nr. 3 pentru Investiții, Infrastructură, 

Patrimoniu și Urbanism. 

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe domnul Ciobanu Cosmin.  

Dl. Lupu Mihai:  Este prezent domnul Ciobanu Cosmin?  
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Dna. Belu Mariana:  Da, este prezent. Comisia de specialitate nr. 4 pentru Mediu              

și Agricultură.  

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe domnul Mîrșu Alexandru și Tănase Leonard 

Florin.  

Dna. Belu Mariana:  Comisia de specialitate nr. 5 Juridică, Ordine Publică și Situații 

de Urgență.  

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe doamna Marilena Dragnea. 

Dna. Belu Mariana:  Comisia de specialitate nr. 6 pentru Sănătate și Protecție 

Socială.  

Dl. Donțu Gheorghe : Nu avem propuneri la această comisie.  

Dl. Lupu Mihai : De ce?  

Dl. Donțu Gheorghe : Nu propunem. Ne învățăm temele de opoziție.  

Dna. Belu Mariana: Comisia de specialitate nr. 7 pentru Educație, Sport, Turism           

și Tineret.  

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe doamna Gheorghe Adriana Veronica.                         

Cea mai tânără dintre noi.  

Dna. Belu Mariana: Comisia de specialitate nr. 8 pentru Cultură, Culte, Monumente. 

Dl. Donțu Gheorghe : Propunem pe doamna Bercaru Nicoleta și pe domnul Petre 

Marius Liviu. Acestea sunt propunerile noastre și sperăm să fie votate.  

Dna. Belu Mariana: Mulțumim. A venit și domnul Geafer Dincer.  

Dl. Lupu Mihai : Am înțeles. Domnule Crușoveanu, cei de la P.N.L., aveți lista 

completă?  

       Rugăm pe colegii  de la USR - PLUS să facă nominalizările. Vă rog frumos.  

Dna. Dordea Andrada: Pentru Comisia de specialitate nr. 2 de Buget - Finanțe 

propunem pe doamna Dordea Andrada.  

       Pentru Comisia de specialitate nr. 3 pentru Investiții, Infrastructură, Patrimoniu     

și Urbanism propunem pe domnul Petre Enciu. 

       Pentru Comisia de specialitate nr. 4 pentru Mediu și Agricultură propunem                   

pe domnul Bădilă George.   
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       Pentru Comisia de specialitate nr. 6 pentru Sănătate și Protecție Socială 

propunem pe domnul Petre Enciu.  

       Pentru Comisia de specialitate nr. 7 pentru Educație, Sport, Turism și Tineret  

propunem pe domnul Nedelcu Edward Ilyus.  

      Pentru Comisia de specialitate nr. 8 pentru Cultură, Culte, Monumente propunem 

pe Negoi Remus Eugen.  

Dl. Lupu Mihai : Domnilor de la P.M.P. , dacă aveți propuneri, vă rugăm frumos.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru Comisia de specialitate nr. 1 pentru Relația            

cu Societatea Civilă și O.N.G.-uri propunem pe domnul Senopol Virgil Cristian.  

     Pentru Comisia de specialitate nr. 5 Juridică, Ordine Publică și Situații de Urgență 

propunem pe domnul Palaz Claudiu Iorga.  

     Pentru Comisia de specialitate nr. 8 pentru Cultură, Culte, Monumente propunem 

pe domnul Chiriac Ștefan Cristian.  

Dna. Belu Mariana: Până acum știm că propunerile dumneavoastră sunt: la Comisia 

de specialitate Juridică, Ordine Publică și Situații de Urgență,  domnul Palaz Claudiu 

Iorga, la Comisia de specialitate  pentru Relația cu Societatea Civilă și O.N.G.-uri,  

domnul Senopol Virgil Cristian, la Comisia de specialitate pentru Cultură, Culte, 

Monumente, domnul  Chiriac Ștefan Cristian. 

Dl. Gima Stelian: Permiteți să vă spun eu: la Comisia de specialitate Juridică, Ordine 

Publică și Situații de Urgență,  domnul Palaz Claudiu Iorga, la Comisia de specialitate  

pentru Relația cu Societatea Civilă și O.N.G.-uri,  domnul Senopol Virgil Cristian, la 

Comisia de specialitate pentru Cultură, Culte, Monumente, domnul  Chiriac Ștefan 

Cristian. 

Dna. Belu Mariana: Nu s-a auzit! 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos. Colegii de la PRO ROMÂNIA, vă rog.  

Dl. Filipescu Răzvan: Pentru Comisia de specialitate nr. 4 pentru Mediu                            

și Agricultură propunem pe subsemnatul, Filipescu Răzvan.   

       Pentru Comisia de specialitate nr. 6 pentru Sănătate și Protecție Socială 

propunem pe domnul Rizea Vasile. 

 Dna. Belu Mariana: Dacă se poate, repetați.  
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 Dl. Filipescu Răzvan: Pentru Comisia de specialitate nr. 7 pentru Educație, Sport, 

Turism și Tineret propunem pe domnul Drăgan Leonard.  

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc frumos. Rog colegii de la P.N.L. să facă nominalizările. 

Domnule Crușoveanu, vă rog.  

Dl. Crușoveanu Marian : Pentru Comisia de specialitate nr.1 pentru Relația cu 

Societatea Civilă și O.N.G.-uri,  propunem pe domnul Pîrvulescu Florin. 

     Pentru Comisia de specialitate nr. 2 de Buget - Finanțe propunem pe doamna 

Topolov Gianina Ionela, domnul Bucovală Enache, doamna Scrieciu Mihaela 

Antoanela. 

     Pentru Comisia de specialitate nr. 3 pentru Investiții, Infrastructură, Patrimoniu     

și Urbanism propunem pe domnul Gima Stelian, domnul Popa Liviu și doamna 

Topolov Gianina Ionela.  

      Pentru Comisia de specialitate nr. 4 pentru Mediu și Agricultură propunem pe 

domnul Ilie Costel Cătălin.    

      Pentru Comisia de specialitate nr. 5 Juridică, Ordine Publică și Situații de Urgență 

propunem pe domnul Crușoveanu Marian, doamna Constantinescu Dana Mariana                 

și domnul Opreanu Dorin.  

      Pentru Comisia de specialitate nr. 6 pentru Sănătate și Protecție Socială propunem 

pe domnul Zahariuc Cristian Florin, domnul Bola Alexandru Bogdan și domnul Dima 

Alexandru Cristian.  

      Pentru Comisia de specialitate nr. 7 pentru Educație, Sport, Turism și Tineret 

propunem pe domnul Guteanu Stere și domnul Ilie Costel Cătălin.  

      Pentru Comisia de specialitate nr. 8 pentru Cultură, Culte, Monumente propunem 

pe domnul Geafer Dincer. 

     Acestea sunt propunerile P.N.L. 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos. Toți consilierii județeni sunt cooptați în comisii. 

Nu a rămas nici un consilier fără comisie. Comisiile de specialitate sunt complete.  

Dna. Belu Mariana: Toate comisiile au componența completă. Supunem la vot.  
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Dl. Lupu Mihai: Dacă nu mai sunt alte observații supun votului dumneavoastră 

aprobarea componenței Comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Constanța. 

Vom vota prin vot deschis. 

      -  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Dna. Belu Mariana: 37 de voturi pentru.  

Dl. Lupu Mihai: Componența conducerii Comisiilor de specialitate se va stabili               

într-o pauză.   

Dna. Belu Mariana: Am pregătit și procesele verbale, doar trebuie completate                   

de către dumneavoastră.  

Dl. Lupu Mihai: Trecem la proiectul nr. 3 al ordinii de zi.  

3. Proiect de hotărâre privind constituirea comisiei de numărare și validare a voturilor 

exprimate de consilierii județeni în cadrul procedurii votului secret, mandat                      

2020 – 2024. 

        Comisia este constituită din reprezentanți ai tuturor partidelor politice                     

care se regăsesc în consiliu, drept pentru care rog pe toate formațiunile politice                   

să faceți propuneri.  P.N.L.?  

Dna. Belu Mariana: Comisia este formată din reprezentanți ai fiecărui partid aflat în 

consiliu.  

Dl. Crușoveanu Marian: Propunem pe domnul Popa Liviu.  

Dl. Lupu Mihai: P.S.D.? 

Dl. Donțu Gheorghe: Propunerea noastră este domnul Ciobanu Cosmin.  

Dl. Lupu Mihai: U.S.R. - P.L.U.S.? 

Dna. Dordea Andrada: Domnul Petre Enciu.  

Dl. Lupu Mihai: P.M.P.? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Propunerea noastră este domnul Senopol Virgil Cristian.  

Dna. Dordea Andrada: Vă rog să modificați, propunem pe domnul Bădilă George.  

Dl. Lupu Mihai: PRO ROMÂNIA, vă rog.  

Dl. Filipescu Răzvan : Domnul Drăgan Leonard.  

Dna. Belu Mariana: Avem următoarele propuneri: domnul Popa Liviu, domnul 

Ciobanu Cosmin,  domnul Senopol Virgil Cristian, domnul Bădilă George și domnul 
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Drăgan Leonard. Aceștia sunt membrii Comisiei de validare. Vom supune la vot. 

Comisia este completă, cele 5 partide sunt reprezentate.  

Dl. Lupu Mihai: Comisia de numărare și validare a voturilor exprimate de consilierii 

județeni în cadrul procedurii votului secret, mandat 2020 – 2024 este completă.  

     Supun atenției dumneavoastră propunerile pe care le-ați înaintat.  

     -  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? 

Dna. Belu Mariana: 37 de voturi pentru.  

Dl. Lupu Mihai: Având în vedere faptul că această comisie este validată de 

dumneavoastră, completă putem dezbate punctul nr. 4 aflat pe ordinea de zi, și 

anume:  

4. Alegerea vicepreședinților Consiliului Județean Constanța. 

   Conform legii avem 2 vicepreședinți ai Consiliului Județean Constanța, pe care                 

îi veți desemna dumneavoastră prin vot secret.  

    Rog pe doamna Secretar General al Județului Constanța  să explice procedura de 

vot astfel încât să știm foarte clar cum vor fi validate propunerile dumneavoastră. 

Repet, este vot pe buletin de vot, vot secret.  

Dna. Belu Mariana: Vor fi înscrise pe buletinele de vot propunerile dumneavoastră, 

pentru cei 2 vicepreședinți.  

       În situația în care sunteți de acord, optați pentru o anumită persoană, numele său 

rămâne netăiat. Pentru persoanele pe care nu le doriți, pentru propunerile pe care nu le 

doriți a fi vicepreședinți, numele lor le tăiați. Deci, prin tăiere se exprimă votul. 

Opțiunea pe care o doriți rămâne cu numele netăiat, iar numele opțiunii pe care nu o 

doriți se va tăia.  

Dl. Lupu Mihai: Dacă sunt nelămuriri cu privire la această procedură?                               

Ca să înțelegem foarte clar mai departe, numărul de voturi pe care trebuie să le aibă 

un vicepreședinte pentru a fi ales este de jumătate + 1 din numărul consilierilor 

județeni, respectiv 19 voturi.  

Dna. Belu Mariana: Minim 19 voturi.  

Dl. Lupu Mihai: Minim 19 voturi. Așadar, cine nu întrunește acest număr de voturi 

nu poate fi numit vicepreședinte. S-a înțeles procedura de vot? Este totul în regulă?  
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Dna. Belu Mariana: Putem să și proiectăm pe ecran un buletin de vot? Ca să vedeți 

cum va fi. Uitați, este prezentat ca să vedeți cum va fi.  

Dl. Lupu Mihai:  Aș dori să fac o precizare foarte importantă. Vicepreședinții                

vor fi cei care își vor exercita o serie de prerogative în interesul Consiliului Județean 

și nu numai și vor duce la îndeplinire multe din atribuțiile pe care eu le voi conferi.                     

Veți vedea buletinul de vot.    

     Haideți să treceți la nominalizare și, ulterior la vot. P.N.L.? 

Dl. Crușoveanu Marian: Propunerea noastră este domnul Gima Stelian.  

Dl. Lupu Mihai:  Mulțumesc frumos. P.S.D.?  

Dl. Donțu Gheorghe: Din fericire sau din păcate P.S.D. ia o pauză, nu propune.   

Dl. Lupu Mihai:  Mulțummim frumos. U.S.R.-ul? 

Dna. Dordea Andrada: Propunerea noastră este domnul Enciu Petre.  

Dl. Lupu Mihai: P.M.P.? 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: P.M.P.nu va participa la vot, se abține.  

Dl. Lupu Mihai: Mulțumim. PRO ROMÂNIA?  

Dl. Filipescu Răzvan: Nu avem propunere. 

Dna. Belu Mariana: Nu are propunere. 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos. Alte propuneri?  

Dl. Nedelcu Edward Ilyus:  Din partea P.L.U.S. propunem pe domnul Nedelcu 

Edward Ilyus.  

Voce din sală: Din partea P.L.U.S.? 

Dl. Donțu Gheorghe: Nu sunt într-o alianță? 

Dl. Lupu Mihai: Eu doresc să vă aduc la cunoștință că noi avem un parteneriat                 

cu U.S.R.-  P.L.U.S și v-aș ruga să fiți de acord cu o pauză de câteva minute să vedem 

dacă cumva nu există o propunere comună sau dacă nu sunt propuneri comune.               

Vă rog, consiliu să acordați o pauză de câteva minute astfel încât alianța                    

U.S.R.-  P.L.U.S  să delibereze penrtu a vedea exact cum stau lucrurile.  

      Supun la vot dacă sunteți de acord cu o pauză de 3 minute.  

      - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumim frumos. Pauză de 3 minute              

și rog alianța să se consulte.  

http://www.cjc.ro/


 

                      Bd.Tomis nr.51, Constanța, cod poștal 900725, website: www.cjc.ro                     16 / 27 

  « Pauză»  

Dl. Lupu Mihai: Vă rog frumos să intrați în sală. Vă rog, secretariatul. Sper că nu ați 

obosit! Domnule Donțu, veniți și dumneavoastră?  

         Ca să justific această pauză, am cerut această pauză ca să mă clarific. Pentru că, 

fiind vorba despre o alianță, nu doream să încălcăm protocolul sau legea.                  

Mi s-a spus  din partea celor două părți că nu încălcăm absolut nimic și că își mențin 

aceste două candidaturi, și din partea P.L.U.S. și din partea U.S.R., care au fost 

consemnate.  

         Secretariatul, dacă este aici, vă rog frumos să redactați buletinele de vot. 

Doamnă Secretar, am rugămintea să comunicați secretariatului datele pentru 

completarea buletinelor de vot.  

         Până vor fi redactate aceste buletine de vot, dacă este cineva din aparatul  de 

specialitate.  

        La următorul punct, practic o să vă explic, nu este o rectificare de buget.                   

Este vorba despre așezarea pe un capitol aprobat de dumneavoastră în bugetul de 

venituri și de cheltuieli necesar Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie.  

       Mai concret, erau sume de bani alocați pentru zugrăveli și amenajări exterioare, 

care vor fi duse pentru un generator necesar bunei funcționalități acolo.                               

În esență, nu modificăm cu nimic structura financiară a bugetului aprobat acolo.  

       Împreună cu dumneavoastră, după ce vedem exercițiul bugetar, în ce parametri              

a fost îndeplinit el, o să luăm împreună o decizie în ceea ce privește rectificarea 

bugetului în așa fel încât, fie să accelerăm planul investițional, să fie epuizat                     

sau îndeplinit până la forma finală sau cel puțin în integralitatea lui, fie să repunem  

pe alte capitole ca să putem să cheltuim banii pe care dumneavoastră sau vechiul 

consiliu  i-a pus în buget și trebuie să îndeplinim, să realizăm exercițiul bugetar.  

        Ca atare, vreau să înțelegeți că nu este nici o modificare, nici o alocare bugetară. 

De aceea am vrut să fac această precizare. Banii sunt acolo, banii sunt existenți, 

numai că tot în același capitol de investiții trebuie să trecem pe nominalizare.                

Și aici fostul președinte Țuțuianu știe despre ce este vorba. Și domnul Palaz știe 

despre ce este vorba.  
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        Domnule Țuțuianu, nu erați aici, la Spitalul de Pneumoftiziologie, practic                       

nu modificăm niciun capitol, ci este trecerea de la un obiectiv investițional                     

la alt obiectiv investițional.  

         Era vorba de zugrăveli și amenajări exterioare  care nu s-au putut realiza,                    

nu este locul, nu este o analiză a noastră acum, aici. Ei doresc acești bani duși într-un 

alt capitol, pentru a cumpăra un generator de mare putere care să le asigure 

funcționalitatea.  

      Le-am spus și colegilor dumneavoastră și doresc să vă informez că o rectificare 

bugetară va face obiectul unei ședințe după ce vedem exercițiul bugetar, în care grad  

s-a îndeplinit el până la data în care ne propunem rectificarea bugetară.  

      Dacă s-au redactat buletinele de vot? 5 minute? Le scrieți de mână? Vă rog! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am o întrebare. 

Dl. Lupu Mihai: Vă rog. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie am înțeles că 

este o modificare între articole.  

       Nu s-a putut face investiția deoarece, din cauza Covid-ului a fost transformat                 

în spital suport Covid.  

       Domnule președinte, la proiectul nr. 6 am înțeles că trebuia pus pe ordinea de zi. 

Sursa de finanțare, de unde o avem? Că am înțeles că Guvernul nu a dat banii! 

Dl. Lupu Mihai: Vreau să vă spun că dacă v-ați uitat pe ordonanța respectivă,                    

finanțarea nu poate fi alocată din fondurile consiliului județean.  

       În schimb, noi suntem obligați, ca autoritate contractantă și eram obligați ca până 

la începutul lunii decembrie să încheiem delegarea pe zona de transporturi mai ales  

cu operatorii care deja aveau licențe cu noi, să încheiem acest demers.  

       Noi astăzi nu facem decât, prin demersul nostru să punem în operă această 

ordonanță.  

       Banii sunt din fondurile naționale, din fondurile guvernamentale care vin                     

pe decontarea Ministerului Educației. Noi nu putem să nu punem în aplicare o lege                 

a unui stat, a statului român.  
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      Ca atare, sursa de finanțare și delegarea aceasta de gestiune pe domeniul 

transportului, dacă ați citit ordonanța știți despre ce este vorba, noi astăzi le facem              

pe un termen precis, până la 31.12.2021.  

      Dar, în contextul  în care știu, sunt mari probleme, mai există și o lege care ne 

spune că sunt obligați toți, corect? Ați pus întrebarea corectă, că de unde este sursa de 

finanțare?  Din fonduri guvernamentale. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Întrebarea era : Dacă vom aproba această hotărâre              

de consiliu cum se va aplica dacă nu avem sursa de finanțare?   

Dl. Lupu Mihai: Noi nu aprobăm, noi punem în operă, domnule Țuțuianu.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles! Când vom aproba.  

Dl. Lupu Mihai: Ceea ce nu s-a făcut! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Când vom aproba această hotărâre, că nu avem sursa de 

finanțare, pentru că Guvernul nu a alocat bani.  

 Dl. Lupu Mihai:Știți foarte bine. Ați fost președintele Consiliului Județean.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cunosc foarte bine legea.  

Dl. Lupu Mihai: Vreau să vă spun un singur lucru. Orice proiect de hotărâre care 

implică astfel de buget, indiferent de sursa de finanțare. Conform legii transparenței, 

ea trebuie pusă pe site.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule președinte! 

Dl. Lupu Mihai: Ascultați-mă puțin! Știu că dumneavoastră aveți mai multe 

informații, le-ați avut, le aveți în continuare, dar vreau să vă spun că și eu cunosc 

foarte bine legea! 

    Este foarte important, astăzi, când discutăm, să respectăm legile statului român. 

Dacă nu vreți să le respectăm, spuneți! Numai că, noi astăzi discutăm de punerea                

în operă a unei ordonanțe pe care e obligatoriu să o punem.  

     Noi nu vorbim astăzi de alocări bugetare, noi vorbim că trebuia respectată această 

lege. Trebuia să faceți delegare de gestiune, pe partea de încheierea contractelor                 

cu transportatorii, pe care nu ați făcut-o și noi am venit să facem lucrul acesta.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule președinte, nu este o polemică politică. 

Întrebam doar când vin banii de la Guvern, pentru a putea face hotărârea.   
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Dl. Lupu Mihai: Conform decontărilor, sigur că da. Aici să știți că am muncit 

aproape 2 săptămâni de zile, să vedem exact pe ce bază decontezi, care sunt 

instrumentele care țin de decontare, în ce mod se decontează. 

       Și, aparatul de specialitate, împreună cu secretariatul, împreună cu toată lumea             

și cu operatorii de transport am avut această discuție. Am căzut cu toții de comun 

acord că este o urgență care trebuie rezolvată pentru că avem de pus în operă o lege,    

o ordonanță, Ordonanța 70/ 2020.  

       Am ajuns cu toții la un acord că sursa indicată în această ordonanță este bugetul 

repartizat prin Ministerul Educației Naționale. Restul, sunt lucruri care țin practic                 

de un regulament care ar fi trebuit să fie semnat până la începutul lunii septembrie.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Deci tehnic, nu se rezolvă pentru că nu avem sursa de 

finanțare. Aceasta era problema.  

Dl. Lupu Mihai: Dar v-am explicat. Ce nu ați înțeles? Este greu să înțelegeți?               

Nu ați înțeles pentru că sursa de finanțare este indicată în Ordonanța 70/2020.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu trebuie să vă enervați, domnule președinte! 

Dl. Lupu Mihai: Dumneavoastră, ce vreți să spuneți acum? Că noi nu putem să 

punem în operă  o ordonanță?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Spuneam că,  tehnic nu se rezolvă situația cu elevii 

pentru că nu avem sursă de finanțare.  

Dl. Lupu Mihai: Tehnic se rezolvă, pentru că dumneavoastră trebuia să faceți 

procedura de încheiere.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule președinte, v-am spus că nu este o problemă 

politică, o polemică politică. Spuneam că, tehnic nu se rezolvă problema                   

cu transportul pentru că nu avem sursa de finanțare. Aceasta era întrebarea. Atât! 

Dl. Lupu Mihai: Tehnic, se rezolvă problema cu fiananțarea pentru că noi deja avem 

acordul transportatorilor, avem cadrul legal.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dar nu aveți banii! 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Țuțuianu, dumneavoastră trebuia să faceți această treabă 

până să epuizați mandatul!  
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        Astăzi veniți și spuneți, ce încercați să ne spuneți? Că dumneavoastră nu ați putut 

să puneți în operă pentru că nu ați găsit, ce? Noi am găsit lucrurile acestea, domnule 

Țuțuianu! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dar unde sunt banii atunci? 

Dl. Lupu Mihai: Unde sunt banii? La ce vă referiți? Ar fi fost bine, domnule 

Țuțuianu, dumneavoastră, astăzi, că m-ați provocat! Eu nu aș fi vrut să discut lucrurile 

acestea, să veniți frumos și să spuneți: Stimați colegi, eu am fost președintele 

Consiliului Județean Constanța pentru 4 ani de zile.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu puteți să spuneți acest lucru.  

Dl. Lupu Mihai: Ascultați-mă puțin, dacă vreți! Eu vă respect! Ascultați-mă puțin! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Eu spun ce vreau eu! 

Dna. Dragnea Marilena : Cred că ar trebui să depășim momentul.  

Dl. Lupu Mihai: Doamnă! Ascultați-mă puțin! Dacă vreți să discutăm, discutăm               

pe ceea ce vreți dumneavoastră!  

Dna. Dragnea Marilena : Pierdem din timpul nostru, domnule președinte! Haideți  

să ne întoarcem la discuția noastră.  

Dl. Lupu Mihai: Dacă dumneavoastră considerați că veniți aici și vă pierdeți din 

timpul dumneavoastră este doar problema dumneavoastră!  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Dumneavoastră spuneți ce cred eu! 

Dna. Dragnea Marilena : Cred că ar trebui să depășim momentul. Să nu ne 

înpotmolim acum! 

Dl. Lupu Mihai: V-au trimis alegătorii să nu pierdeți timpul! Numai puțin, ascultați-

mă puțin! 

       Bun, am să spun pe direct! Ca să înțelegeți! Corect ar fi fost ca atunci când 

închideți un mandat să ne spuneți cum l-ați închis, de ce nu s-au făcut anumite lucruri, 

să veniți să predați lucrurile așa cum era corect și omenește. În orice instituție, când 

pleacă cineva spune:  am făcut lucrurile acestea, nu am putut să le fac pe acestea,              

eu vă recomand să faceți asta. Astăzi să veniți dumneavoastră și să spuneți că nu ați 

putut să faceți! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Domnule președinte, raportul meu de activitate                  

pentru cei 4 ani este public, este și pe site-ul Consiliului Județean. Eu am spus foarte 

clar ceea ce am făcut în cei 4 ani de zile.  Raportul este public, se vede cu ochiul liber 

ceea ce am realizat în cei 4 ani de zile.  

Dl. Lupu Mihai: De ce nu ați rezolvat problema aceasta?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  Faptul că nu am venit personal să vă dau 

dumneavoastră  o ștampilă, este o altă discuție!  

Dl. Lupu Mihai: Bun,  eu vă spun că noi, astăzi, P.N.L.-ul ne-am angajat să rezolvăm             

o problemă și o să o rezolvăm! Mai departe, dumneavoastră puteți să votați,                     

dar după ce va intra în dezbatere, puteți să votați cum vreți dumneavoastră!  

      Doamna Secretar, revenind la subiectul în discuție. Buletinele de vot!  

Dna. Belu Mariana: Distribuim buletinele de vot!  

Dl. Lupu Mihai: Rog liderii de grup sau fiecare în parte.  

Dna. Belu Mariana: Le citim și le și dăm fiecăruia! 

Dl. Lupu Mihai: În regulă, citim și se consemnează felul în care votează fiecare. 

Dna. Belu Mariana: Domnule Lupu, uitați buletinul de vot al dumneavoastră. 

Domnul Bădilă George, aveți și pix. Puteți să vă exercitați dreptul  la vot secret.  

Când ieșiți aveți în dreapta urna.  

Dl. Lupu Mihai: Repet, persoanele pe care le doriți să rămână vor rămâne cu numele 

netăiat.  

Dna. Belu Mariana: Doamna Bercaru Nicoleta, veniți să luați votul și să vă exercitați 

dreptul la vot. Numai un moment, să iasă domnul președinte de la cabina de vot.  

Domnul Bola Alexandru Bogdan.  

Domnul Bucovală Enache.  

Domnul Chiriac Ștefan Cristian. 

Dl. Chiriac Ștefan Cristian : Nu particip.  

Dna. Belu Mariana: Nu participați.  

Domnul Ciobănel Marius Costel.  

Domnul Ciobanu Cosmin.  

Doamna Constantinescu Dana Mariana.  
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Domnul Crușoveanu Marian.  

Domnul Dima Alexandru Cristian.  

Domnul Donțu Gheorghe.  

Doamna Dordea Andrada.  

Domnul Drăgan Leonard.  

Doamna Dragnea Marilena.  

Domul Enciu Petre.  

Domnul Filipescu Răzvan.  

Domnul Geafer Dincer.  

Doamna Gheorghe Adriana Veronica.  

Domnul Gima Stelian.  

Domnul Guteanu Stere.  

Domnul Ilie Cătălin Costel.  

Domnul Mîrșu Alexandru, poftiți, este liberă cabina de vot. Aici vă exercitați votul.   

Domnul Nedelcu Edward Ilyus.  

Domnul Negoi Remus Eugen.  

Domnul Opreanu Dorin.  

Domnul Palaz Claudiu Iorga. Participați la vot?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Nu particip.  

Dna. Belu Mariana: Domnul Pîrvulescu Florin. Aveți în cabină tot ceea ce vă 

trebuie.  

Domnul Petre Marius Liviu.  

Domnul Popa Liviu.  

Domnul Rizea Vasile.  

Doamna Scrieciu Mihaela Antoanela.  

Domnul Senopol Virgil Cristian.  

Dl. Senopol Virgil Cristian: Nu votez! 

Dna. Belu Mariana: Domnul  Tănase Leonard Florin.  

Doamna Topolov Gianina Ionela.  

Domnul Țuțuianu Horia Marius.  
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Domnul Zahariuc Florin Cristian.  

  « Consilierii județeni își exercită dreptul la vot» 

       Este cineva care nu a votat în afară de cele trei persoane care s-au abținut,    

domnul Palaz, domnul Chiriac și domnul Senopol?  Au rămas 3 buletine de vot.   

     Am să rog comisia formată din domnul Popa Liviu, domnul Ciobanu Cosmin, 

domnul Bădilă George, domnul Drăgan Leonard și domnul Senopol Virgil Cristian  

să preluați urna și aici, în spate să vă exercitați calitățile de membri ai comisiei.   

     Vă rog să completați procesul verbal.  

Dl. Lupu Mihai: Cu permisiunea dumneavoastră vă rog să luăm o pauză de 10 

minute, vă rog frumos. Vă mulțumesc.  

      « Pauză» 

Dl. Lupu Mihai: Am o rugăminte, pentru dumneavoastră, liderii grupurilor, vă rog 

frumos, conform înțelegerii, fixați președinții și secretarii comisiilor de specialitate. 

Dna. Belu Mariana: Procesele verbale sunt intocmite, trebuie doar completate                 

cu persoanele desemnate ca președinți și secretari.   

Dl. Lupu Mihai: Dragi colegi, am rugămintea de a lua loc în sală! Vă rog frumos!                          

Ocupați-vă locurile, vă rog frumos! Vă rog să invitați și liderii de grup să ia loc                   

în sală!  De la P.N.L., vă rog frumos! 

      Am să rog pe domnul consilier Popa Liviu să dea citire procesului verbal                      

cu rezultatul votului dumneavoastră, care ne comunică numele vicepreședinților 

Consiliului Județean. Vă rog, poftiți! 

Dl. Popa Liviu: Comisia constată că au fost exprimate un număr de 34 de voturi, 

dintre care 29 de voturi valabil exprimate.  

        Rezultatul votului este de 26 de voturi pentru domnul Gima Stelian, 22 de voturi 

pentru domnul Enciu Petre și 3 voturi pentru domnul Nedelcu Edward Ilyus.                     

Au fost 5 voturi anulate.  

        Domnul Gima Stelian și domnul Enciu Petre sunt vicepreședinții Consiliului 

Județean Constanța.  

     « Aplauze din sală »  
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Dl. Lupu Mihai: Mulțumim frumos! Doamna Secretar, vă rog să continuăm                      

cu dezbaterea proiectelor de hotărâre.  

Dna. Belu Mariana: Vă rog frumos să îmi dați procesul verbal. Două propuneri                

au îndeplinit cvorumul prevăzut. Domnul Gima Stelian și domnul Enciu Petre. 

Supunem la vot pentru că trebuie să emitem hotărârile.  

Dl. Lupu Mihai: Supunem la vot proiectul de hotărâre cu rezultatul votului 

dumneavoastră, care confirmă sau mai corect spus certifică cele două candidaturi care 

au întrunit numărul de voturi legal pentru a deveni vicepreședinți ai Consiliului 

Județean Constanța, respectiv domnul Gima Stelian și domnul Enciu Petre.  

- Cine este pentru? 

Dna. Belu Mariana: Nu! avem voturile, 26 de voturi pentru domnul Gima Stelian.   

Dl. Lupu Mihai: Votăm proiectul în integralitatea lui.  

          -  Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?  Nu sunt. Proiectul de hotărâre                    

a întrunit votul dumneavoastră. Mulțumim frumos.  

Dna. Belu Mariana: Și pentru domnul Enciu Petre.  

Dna. Gheorghe Adriana Veronica: De ce am mai votat încă o dată în plen dacă am 

votat pe buletinul de vot?  

Dna. Belu Mariana: Votul se va concretiza într-o hotărâre, un act administrativ.                

În spatele lui va sta acest proces verbal. De aceea domnul președinte a supus la vot,             

ca și formalitate. 

      Celălalt proiect de hotărâre, celălalt vicepreședinte, domnul Enciu Petre,                  

cu 22 de voturi pentru.  

Dl. Lupu Mihai: Să se consemneze că domnul Enciu Petre este vicepreședinte al 

Consiliului Județean Constanța.  

Dna. Belu Mariana: Se va emite următoarea hotărâre. Mulțumim.  

Dl. Lupu Mihai: Vă mulțumim frumos!  

Dna. Belu Mariana: Am o rugăminte la dumneavoastră, domnule președinte!                 

Dacă se poate ca înainte de a se supune dezbaterii proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului la Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie.....  

Dl. Plaz Claudiu Iorga: Nu supunem și al doilea vicepreședinte?  
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Dna. Belu Mariana: Ba da, s-a supus. Am spus că a obținut de 22 de voturi pentru.  

Dl. Lupu Mihai: S-a citit numărul de voturi și se emite o hotărâre cu privire              

la nominalizarea celor două candidaturi care au întrunit numărul legal de voturi pentru 

fiecare vicepreședinți.  Mulțumim frumos! 

Dna. Belu Mariana: Voiam să vă rog ca înainte de a supune dezbaterilor proiectul   

de hotărâre privind rectificarea de buget de la Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie....  

Dl. Lupu Mihai: Domnă Secretar, am expus în pauză situația, că nu se modifică 

nimic în buget, ci se pune pe un capitol investiția care nu modifică nici suma                      

și nici nu afectează bugetul alocat sau cuprins astăzi în capitolul bugetar.  

Dna. Belu Mariana: Am înțeles, numai că trebuie să își dea avizul Comisia                      

de specialitate pentru Buget Finanțe și Comisia de specialitate pentru Sănătate                      

și Protecție Socială.  

       Dacă doriți nu luăm pauză și dacă membrii comisiilor de specialitate pentru 

Buget Finanțe și pentru Sănătate și Protecție Socială sunt în sală, ne spuneți dacă ați 

avizat proiectul. Îndeplinim formalitatea de a avea cele două avize și supunem la vot 

proiectul de hotărâre.  

    Membrii Comisiei de specialitate pentru Buget Finanțe, ca să fim mai eficienți, 

sunteți de acord cu acest proiect? Îl avizați?  

Dl. Donțu Gheorghe: Am o rugăminte.  

Dl. Lupu Mihai: Da, spuneți! 

Dl. Donțu Gheorghe: Să îi vedem și noi pe cei doi domni care sunt vicepreședinți.   

Să îi salutăm, să îi felicităm!  

Dl. Lupu Mihai:  Domnule Gima, vă rog frumos, haideți la prezidiu. Domnule 

Enciu, vă rog frumos, poftiți și dumneavoastră! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La proiectul de hotărâre nr. 5 vorbiți despre 

modificarea între articole.  

Dl. Lupu Mihai: Da, exact.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt cheltuieli sau sunt investiții?  

Dl. Lupu Mihai: Este un capitol care a fost cuprins în bugetul pe care dumneavoastră 

l-ați votat.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Comisia de specialitate pentru Buget Finanțe trebuie             

să analizeze.  

Dl. Lupu Mihai: Domnule Țuțuianu, eu vă spun exact care a fost argumentul                  

celor de la Spital.  Dorința lor a fost : nu putem să facem modernizări la fațadă și la 

celelalte, au fost acești bani cuprinși pentru investiții. Acolo sunt cuprinși și bani  

pentru geamuri și pentru altele.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles, domnule președinte. Atunci nu sunt 

investiții, sunt cheltuieli pentru investiții.  

Dl. Lupu Mihai: Știu.  

Dna. Belu Mariana: Sunt cheltuieli pentru investiții.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da, dar în cadrul Comisiei de specialitate pentru Buget 

Finanțe, va trebui să fim informați pentru a aviza acest proiect.  Asta am spus.  

Dna. Belu Mariana: Da, ca să intrăm într-o ședință obișnuită. Avem vicepreședinții, 

domnul președinte a explicat proiectul de hotărâre, ca să nu pierdem timpul, a explicat 

care este situația și de aceea am și spus că, înainte de fi supus aprobării întregului 

plen, Comisia de specialitate pentru Buget Finanțe și Comisia de specialitate pentru 

Sănătate și Protecție Socială trebuie să își dea un aviz pe acest proiect.  

     Dacă doriți, facem  pauză, cele două comisii se întrunesc și dau avizul. 

Dl. Lupu Mihai: Domnule Țuțuianu, facem o pauză de 5 minute?  

Dna. Belu Mariana: Exact. Cele două comisii se vor întruni.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cel mai bine, domnule președinte, vom lua o pauză.  

Dl. Lupu Mihai: Si atunci, dumneavoastră știți lucrurile acestea, luăm o pauză și apoi 

discutăm. Da, spuneți, domnule Donțu.  

Dl. Donțu Gheorghe: Eu cred că această ședință nu se va termina azi dacă mai luăm 

pauză 5 minute, mai stăm 3 minute, mai luăm o pauză.  

Dna. Belu Mariana: Îndeplinim formalitățile prevăzute de lege, mai ales că domnul 

Țuțuianu a ridicat problema.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este vorba de legalitate.  

Dna. Belu Mariana: Absolut! 
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«Pauză» 

Dl. Lupu Mihai: Am rugămintea să luați loc. Am înțeles că dumneavoastră                    

v-ați edificat sub toate aspectele. Vă rog frumos!   

Dna. Belu Mariana: Avizul este semnat, putem supune la vot proiectul de hotărâre.  

Dl. Lupu Mihai: Dat fiind faptul că întrunim condițiile de legalitate, adică                     

s-au obținut avizele comisiilor supun aprobării dumneavoastră proiectul de hotărâre 

nr. 5.  

5. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli şi a  Listei 

de investiţii pe anul 2020, pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanța. 

     - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?  

Dna. Belu Mariana: 37 de voturi pentru. Mulțumim. 

Dl. Lupu Mihai: Mulțumesc frumos. Vreau să vă mulțumesc din suflet.                               

Știu că așteptăm să se întâmple multe lucruri. Știu că dumneavoastră, cei care ați mai 

fost în Consiliul Județean aveți mai multe informații. Cei care vin doresc mai multe 

informații.  

      Aș dori să transformăm Consiliul Județean Constanța într-un for de dezbatere și să  

alegem decizia și soluția cea mai bună și să nu facem greșeli. Nu vreau să creadă 

nimeni că aici ofensăm sau pierdem timpul degeaba.  

    Mulțumesc și să ne ajute Dumnezeu! Închei ședința.   

 

Președinte, 

Lupu Mihai 

 

 Secretar General al Județului, 

               Belu Mariana  

    Întocmit,  
                                                                                                       Pîrvu Lidia 

http://www.cjc.ro/

